



12. Benefit Dance der Deutsch - Russischen Square Dance Freunde *Traudel Walz, EAASDC Ehrenmitglied, EAASDC Honorary Member*

Young Russian voices on the stage at the 12th benefit dance of the German-Russian.-Square-Dance-Friends.

This year the benefit special took place in Grosshelfendorf near Munich. With a total of 10 callers, above all the charming Hanna Tennenbaum from Sweden, it was a really special event.

Present were guests from 45 clubs, among them 3 from Russia: the "Onega Wave Dancers" from Petrosavodsk, the "Palace Square Dancers" from St. Petersburg and the "Sunday Smiling Dancers" from Pskov. All enjoyed themselves tremendously not minding the heat dancing mainstream and plus.

A token of success for the German-Russian-Square-Dance-Friends were the two talented young Russian callers Viktor Machkassov from Kaliningrad and Fedor Antonov from Petrosavodsk. They came straight from a scholarship at a caller school with the two brothers Joe and Martin Kromer. The two are the hopefuls for square dance in Russia. In the future also the young Elena Nazarova who impressed at the tenth anniversary in Skov and the talented Anna Mokina from the northernmost club of the world will be sponsored.

Our hope is that the Russian clubs will encourage and appreciate their callers.

Transl.: Ursula Kreis

Junge russische Stimmen auf der Bühne beim 12. Benefit Dance der Deutsch-Russischen Square Dance Freunde.

In diesem Jahr fand der Benefit-Special in Großhelfendorf bei München statt. Mit insgesamt 10 Callern, allen voran die charmannte Hanna Tennenbaum aus Schweden, war es ein ganz besonderes Ereignis..

Anwesend waren Gäste aus 45 Clubs, darunter 3 Clubs aus Russland " Onega Wave Dancers" Petrosavodsk, "Palace Square Dancers" St.Petersburg und "Sunday Smiling Squares" aus Pskov. Alle Tänzer hatten viel Spaß und trotzten der Hitze bei Mainstream und Plus.

Erfreuliche Bilanz für die Deutsch-Russischen SDFreunde waren die beiden talentierten jungen Caller aus Russland Viktor Machkassov aus Kaliningrad und Fedor Antonov aus Petrosavodsk, sie kamen direkt von der Callerschule bei den Brüdern Joe und Martin Kromer als Stipendiaten des Clubs Deutsch-Russische Square Dance Freunde. Die beiden sind Hoffnungsträger für die Entwicklung der Square Dance Szene in Russland. Gefördert wird außerdem künftig die junge Elena Nazarova, die beim 10 jährigen in Pskov sehr beeindruckte und die begabte Anna Mokina vom nördlichsten Club der Welt "Polarlight Dancers" Murmansk.

Bleibt zu hoffen, dass die Clubs in Russland ihre Caller ermutigen und anerkennen

Flohmarkt

SQD-Platten zu verkaufen, ca. 80 Stk.

Liste anfordern: sqd@wimo.com

Volkmar Junge, 76863 Herxheim